
اخبار كشور

هدیه به خوانندگان

سردار شهید، افشــردی)ره(: من به این نتیجه رسیده ام که 
شــهادت دست خودمان است، انتخاب شهادت را خداوند به عهده 

ما گذاشته است.

پای درس علی)ع(

پیامبررحمتوالفتدلها
امام علی)ع(: »آنچه را پیامبر)ص( به آن مامور شــده بود بیان 

کرد، و رسالات پروردگارش را ابلاغ نمود، خداوند هم به وسیله او 

شکاف های اجتماعی را نظام داد، و پراکندگی ها را به هم پیوند 

داد، و بین خویشاوندان پس از دشمنی کینه افکن در سینه ها، و 

کینه های آتش زننده در دل ها، الفت ایجاد نمود.«
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اخبارادبیوهنری
دهنکجیوزارتارشاد

به9دی!
وزارت ارشاد یک فیلم مدافع فتنه را در آستانه سالگرد 9 دی اکران 

خواهد کرد!
به گزارش خبرنگار کیهان، فیلم »عصبانی نیستم« که پس از نمایش 
در سی و دومین جشنواره فیلم فجر امکان نمایش عمومی پیدا نکرد، با 
فشــار برخی از سران مافیای اکران در نوبت نمایش عمومی قرار گرفته 
اســت. شورای صنفی نمایش، 29 آذر را به عنوان آغاز نمایش این فیلم 
در سینماها ثبت کرده است. این درحالی است که بنابر شنیده ها، وزارت 
ارشــاد پیش از این با اکران این فیلم مخالفت کرده بود اما تحت تأثیر 

فشارها، با نمایش آن موافقت شده است.
نکته قابل تأمل این است که »عصبانی نیستم« مضمونی در حمایت 
از آشــوب های خیابانی سال 88 دارد. زمان تعیین شده برای اکران این 
فیلم، همزمان با ســالگرد جشــن قیام مردمی 9 دی است که منجر به 
شکســت کودتا شــد. همزمانی اکران این فیلم حامی فتنه با 9 دی، به 

نوعی دهن کجی به این حماسه محسوب می شود. 

حاشیهسازیمصنوعی
درجشنوارهایباعنوان»حقیقت«

درحالی که حذف دو فیلم از جشــنواره سینما حقیقت جنجال های 
رســانه ای کاذبی را پیرامون این جشنواره ایجاد کرده اما به نظر می رسد 
که برخلاف این فضاســازی، در این دوره از جشنواره، آثاری با درونمایه 

انحرافی حضور پررنگی داشته باشند. 
به گزارش خبرنگار کیهان، حضور چند باره شــخصیت هایی که به 
فســاد مالی یا خیانت سیاسی متهم هســتند به عنوان مهمان ویژه در 
دوره های متمادی برگزاری جشــنواره سینما حقیقت در دولت یازدهم، 
خط حاکم بر این جشنواره را برملا ساخته بود. آنچنان که در دوره هفتم 
این جشــنواره، شخصیتی که جزو ســران فتنه بوده و نقش موثری در 
کودتا علیه انتخابات و رأی مردم داشــت دعوت شد تا درباره شخصیتی 
آزادیخواه و معارض با اســتبداد و نژادپرســتی به نام »نلســون ماندلا« 
سخنرانی کند)!( همچنین سال گذشته در دوره دهم این جشنواره نیز 
حسین فریدون، برادر حسن روحانی که به اختلاس و فساد مالی متهم 
شده و به قید وثیقه از زندان آزاد است، به عنوان مهمان ویژه در مراسم 
اختتامیه حضور یافت تا خط فکری حاکم بر جشنواره سینماحقیقت را 

به طور کامل برملا سازد.
در این دوره از جشنواره فیلم حقیقت هم به رغم حاشیه سازی های 
صورت گرفته پیرامون حذف دو فیلم سیاسی، اما با توجه به خط فکری 
اعلان شــده در جشنواره و افراد پشت پرده برگزاری جشنواره که برخی 
از آنها ســابقه تولید فیلم ضدایرانی و علیه انقلاب را نیز در کارنامه خود 
دارند، حضور و نمایش آثاری با درونمایه انحرافی در این جشنواره قابل 

پیش بینی است.

برایاعلامنتیجهیکمسابقهفوتبالهم
رفراندومبرگزارکنیم!

یکی از بازیگــران ایرانی در اعتراض به عدم صدور مجوز اکران 
از سوی شــورای پروانه نمایش، اظهار داشــته که »چگونه 9 نفر 
اعضای شــورای پروانه نمایش از طرف همه ملــت ایران تصمیم 

می گیرند؟«)!(
برای اطلاع ایــن بازیگر که احتمالا فرصت مطالعه ندارد، باید گفت 
براســاس قوانین جاری کشور که در اغلب کشــورهای دنیا رایج است، 
از آنجــا که امکان حضور مــردم در همه تصمیم گیری ها و امور مختلف 
اجرایی وجود ندارد، معمولا ملت ها، برای یک بازه زمانی مشخص، نهادی 
به نام دولت )با مدیریت ریاست جمهوری و یا نخست وزیر( به نمایندگی 
از ســوی خود انتخاب کرده که آن دولت بــا اختیاراتی که از رای ملت 
به دســت آورده، نهادهای اجرایی را در امور مختلف اقتصادی، سیاسی، 
فرهنگی و... ســامان می دهد و به جای مردم این امور را تعیین تکلیف و 
اجرا می کند. بر همین اســاس برای اکران فیلم ها، شورای 9 نفره پروانه 
نمایش نیز از سوی سازمان سینمایی وزارت ارشاد همان دولتی تعیین 
شــده که گویا همین خانم بازیگر نیز به آن رای داده اســت و در واقع 

براساس همان رای مردم اختیار تصمیم گیری دارد. 
چنین ساختاری در سایر برنامه ها و طرح ها و پروژه های اجرایی نیز 
رایج اســت؛ فرضا نیازی نیست که برای تغییر زمان طرح ترافیک، همه 
ملت به نظرخواهی دعوت شــوند و نهاد یا شــورا و یا گروهی از ســوی 
دولت منتخب مردم، برای آن تصمیــم می گیرد یا برای اقلام واردات و 
صادرات، همه مردم به تصمیم گیری دعوت نمی شوند و همچنین جهت 
مثلا اهدای جایزه به همین خانم بازیگر، همه مردم به رای گیری دعوت 
نمی شــوند بلکه هیئت داورانی تعیین و برنده جایزه را اعلام می نماید. 
البتــه اگر اعتراض ها و انتقــادات به جا و وارد، پاســخی در یک دولت 
نداشت، طبیعی است که پس از پایان یافتن بازه زمانی دولت فوق، ملت 

به دولتی دیگر رای بدهد و قس علیهذا.
با منطق این خانم بازیگر باید از این پس، صدور پروانه نمایش فیلم ها 
به رفراندوم عمومی گذاشته شود! اصلا 90-280 نفر در مجلس چه حقی 
دارند که به جای 80 میلیون تصمیم گرفته و قانون تصویب کنند؟! همه 
احکام قضایی هم به جای رای قاضی در رفراندوم عمومی تعیین شــود! 
اصلا چه معنی دارد که یک نفر به عنوان داور درباره بازی پرسپولیس و 
استقلال نظر داده و یک طرف را برنده و طرف دیگر را بازنده اعلام نموده 
و دل میلیون ها نفر طرفداران تیــم بازنده را خون کند؟! اینجا هم باید 

رفراندوم عمومی برگزار شود! 
به نظر می آید با همین گونه اظهارنظرات ناپخته و نســنجیده است 
که وضعیت ســینمای ما به این شــکل رقت انگیز درآمده اســت. شاید 
اگر حضرات بازیگر به جای این گونه اظهار نظرات، بیشــتر به کار خود 
مشغول شده و لااقل بازیگری خود را از این حالت تئاتری قرن هجدهم 
درآورده و به روزتر می کردند، مورد اســتقبال قــرار می گرفتند! ضمن 
اینکه مطمئن باشید اگر به رای عمومی بود، نه تنها فیلم مورد نظر این 
بازیگر بلکه حــدود 90 درصد از فیلم های امثال این خانم بازیگر پروانه 
نمایش نمی گرفت، چراکه بر اساس آمار موجود و در واقع در رفراندومی 
غیررسمی، حدود 96 درصد مردم ایران به این سینما رای منفی داده اند، 
چون به تماشای آن نمی روند! پس اگر اعتراضی وارد باشد، به بقای این 
ســینما علی رغم رای اکثریت قریب به اتفاق مردم ایران است و نه عدم 
صدور پروانه نمایش برای یک تصویر متحرک ضعیف که اساســا در حد 

و قواره سینما نیست!

قاسمی:
دربارهمسائلدفاعیوموشکیمذاکرهنمیکنیم

فرانسویهادربارهمسائلمنطقهدقتبیشتریکنند
سخنگوی دستگاه دیپلماسی کشورمان با تأکید بر اینکه جمهوری 
اسلامی ایران درباره مســائل دفاعی و موشکی مذاکره نمی کند، به 

فرانسوی ها توصیه کرد، درباره مسائل منطقه دقت بیشتری کنند.
بهرام قاسمی سخنگوی وزارت امور خارجه در گفت وگو با خبرگزاری صدا 
و سیما در پاسخ به پرسشی درباره اظهارات اخیر ماکرون مبنی بر لزوم مذاکره 
با کشورمان درخصوص کاهش توان دفاعی ایران گفت: دولتمردان فرانسه و 
دیگر دولتمردانی که درخصوص مســائل ایران صحبت می کنند لازم است با 
توجه به تحولات عمیقی که در دهه های گذشــته در منطقه روی داده است 

و تفاوت های زیادی که در شرایط کنونی و گذشته وجود دارد، دقت کنند.
وی افزود: آنان باید در بیان و کلام خودشان مسائل را با دقت و ظرفیت 
بیشتری تحلیل کنند زیرا قطعاً جمهوری اسلامی ایران درباره مسائل دفاعی 

و موشکی مذاکره نمی کند.
ســخنگوی دستگاه دیپلماســی همچنین خطاب به دولتمردان فرانسه 
تاکید کرد: درباره دیگر مسائل منطقه نیز قطعاً لازم است دوستان فرانسوی 

دقت بیشتری کنند.
قاســمی ابراز امیدواری کرد: زمینه های لازم برای دیدار مقامات ایران و 

فرانسه در آینده نه چندان دور فراهم شود.
وی گفــت: ما صحبت های بســیاری را در عرصه های مختلف با مقامات 
الیزه خواهیم داشت که بدانند و بتوانند تحلیل دقیق تر و عمیق تری از مسائل 
جمهوری اسلامی ایران و منطقه داشته باشند و به یادشان بیاوریم که ایران 
یگانه کشــوری است که در سال های گذشــته برای مبارزه با تروریسم بهای 

سنگینی را پرداخت کرده است.
قاســمی افزود: آنان باید به یاد داشــته باشــند که اگر ایران در مقابل 
تروریست ها نمی ایســتاد نه فقط در مجموعه منطقه آثار مخربشان را ایجاد 
می کردند بلکه امروز در خیابان های اروپا و دیگر نقاط جهان هم می توانستند 
جنایات هولناکی مرتکب شوند، همچنان که در سال های گذشته این اتفاق در 

برخی از شهرهای اروپا روی داد.
سخنگوی وزارت امور خارجه در پایان تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران 
با سیاســتگذاری های درست و با تمام توان در مقابل تروریسم و تروریست ها 

ایستادگی کرد و توانست آنان را تا مرحله زیادی از صحنه نبرد دور کند.
امتیازهای یک طرفه 

»امانوئل ماکرون« رئیس جمهور فرانسه هفته گذشته در مصاحبه با شبکه 
فرانس24 گفته بود:»ایران شریک ما نیست. ما روابطی با ایران داریم که حول 
محور توافق هسته ای شکل گرفته است. باید این توافق را با بحث و گفت وگو 

درباره برنامه موشکی ایران تکمیل کنیم«.
قریب به یک ماه پیش نیز ماکرون در ســفر به امارات یاوه گویی هایش را 
درباره ایران تکرار کرده بود. رئیس جمهور فرانسه برای یک سفر دو روزه و به 
منظور شــرکت در مراسم افتتاح موزه جدید لوور وارد ابوظبی شد. وی ابتدا 
با شیخ محمد بن زاید آل نهیان حاکم ابوظبی درباره اوضاع سیاسی منطقه 
دیدار و گفت وگو کرده است و سپس در مصاحبه با روزنامه دولتی الاتحاد که 
متن آن در وبسایت سفارت فرانسه منتشر شد، گفت: »من خواستار ایستادگی 
قاطع و محکم در برابر ایران درخصوص برنامه موشک بالستیک و نفوذ تهران 
در خاورمیانه هستم. در عین حال این مسئله برای ما مهم است که در برابر 
ایران محکم بایســتیم، در قبال فعالیت های منطقه ای اش و برنامه موشــک 
بالستیک.«همچنین وزارت خارجه فرانسه نیز با انتشار بیانیه ای اعلام کرد که 
پاریس اتهامات مطرح شده از سوی آمریکا درباره اینکه ایران 2 قطعنامه شورای 
امنیت سازمان ملل را نقض کرده، کاملا جدی می گیرد و از تهران می خواهد 
تا به همه تعهدات بین المللی اش پایبند باشد!آلکساندر جورجینی سخنگوی 
وزارت خارجه فرانسه نیز در کنفرانس خبری خود گفت: »ما اتهامات آمریکا 
را جدی می گیریم و اهمیت فوق العاده زیادی برای پایبندی تهران به تعهدات 
بین المللی اش قائل هســتیم از جمله ممنوعیت ارســال سلاح که بر اساس 
قطعنامه های 2216 و 2231 شورای امنیت، بر این مسئله تاکید شده است.«
از دیگر سو، »ژان ایو لو درایان« وزیر خارجه فرانسه نیز گفت که انتظار یک 
دیدار و نشست چالش برانگیز را با همتای ایرانی خود در تهران خواهد داشت.
روزهای نخست آذرماه جاری نیز »اسکای نیوز«، در گزارشی اعلام کرد که 
کاخ سفید در بیانیه ای تاکید کرده است: »دونالد ترامپ« و »امانوئل ماکرون« 
رؤسای جمهوری آمریکا و فرانسه طی گفت وگویی تلفنی، درباره رویارویی با 
آنچه »فعالیت های بی ثبات کننده« ایران در سوریه ادعا شده است، توافق کردند!
کارشناســان معتقدند که اقدامات فرانســه که در مذاکرات نقش پلیس 
بد را به عهده داشــت و بیشــترین چوب را لای چرخ توافق اتمی گذاشت و 
یاوه گویی های اخیر رئیس جمهوراش علیه نفوذ منطقه ای و قدرت موشکی ایران 
نتیجه امتیازهای یک طرفه ای ست که پس از توافق برجام به این کشور داده شد.
پیکردهقانفداکاردرمیانهتشییعشد

پیکر دهقان فداکار دیروز با حضور گسترده مردم شهرستان میانه 
در آذربایجان شرقی تشییع شد. 

به گزارش ایرنا، پیکر »ازبرعلی حاجوی«، اســطوره شهرســتان میانه و 
معروف به »دهقان فداکار« از میدان نماز این شهرســتان تشــییع و در جوار 

بارگاه امامزاده اسماعیل به خاک سپرده شد.
در مراســم تشــییع »دهقان فداکار«، مسئولان اســتان، دانش آموزان، 
دانشــجویان، اصنــاف و بازاریــان، نیروهای نظامی و انتظامی، بســیجیان، 

خانواده های معظم شهدا، ایثارگران و جانبازان حضور داشتند. 
دهقان فداکار شامگاه شنبه به علت عارضه ریوی در بیمارستان امام رضای 

تبریز دار فانی را وداع گفت.
ازبرعلی در اســفند ســال 1309 در یکی از روستاهای شهرستان میانه 

چشم به دنیا گشود. 
وی در آذرماه 1341 شمســی، در سن 32 سالگی شب  هنگام در حالی 
که در کنار ریل قطار حرکت می کرد، متوجّه مســدود شــدن مسیر قطار به 
علت ریزش کوه شد و در آن هنگام برای نجات قطار و مسافران آن، کُت خود 

را آتش زد و به سمت قطار حرکت کرد و توانست باعث توقف قطار شود. 
هر چند در آن زمان مردم ناراضی از قطار پیاده شدند و او را کتک زدند 
اما اقدام ایثارگرانه وی به کتاب های درســی راه یافت و الگویی برای فرزندان 

ایران زمین شد. 
در آن زمان، روزنامه نگاران و تاریخ نگاران به اشــتباه نام و نام خانوادگی 

وی را »ریزعلی خواجوی« ثبت کردند. 
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دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: بخش 
خصوصی کشور بعد از تصویب برجام که برای آن 

جشن هم برگزار شد، هیچ تکانی نخورده است.
به گزارش خبرنگار احزاب و تشکل های گروه سیاسی 
باشــگاه خبرنگاران جوان،  محسن رضایی دبیر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام در همایش تبیین ابعاد تهاجم 
اقتصادی علیه ملت ایران که صبح دیروز در دانشگاه امام 
حسین)ع( برگزار شد، با بیان این موضوع که سرنوشت 
ایران و آمریکا در جنگ اقتصادی مشــخص می شود، 
ادامه داد: همانگونه که دشمن در مقابله و دشمنی با ما 
دارای یک استراتژی واحد است ما نیز باید یک استراتژی 
واحد را در برابر آنها بکار ببریم که این استراتژی »نبرد 

اقتصادی« است.
وی با بیــان اینکه تحریم هوشــمند ایران غیر از 
تحریم هایی اســت که مــا در برجام درباره آن صحبت 
کردیم، گفت: رئیس اداره اطلاعات و تروریســم وزارت 
خزانه داری آمریکا با بیش از 100 مدیرعامل اقتصادی 
در کشــور های مختلف دیدار کرده و آنها را از همکاری 

اقتصادی با جمهوری اسلامی ایران ترسانده است.
دبیر مجمع تشــخیص مصلحت نظام با بیان اینکه 
هنــوز هیچ بانک بزرگ جهانی با ما همکاری نمی کند، 
افزود: بخش خصوصی کشــور بعد از تصویب برجام که 
برای آن جشن هم برگزار شد، هیچ تکانی نخورد و کسی 

شاهد تحرک آن نبود.
رضایی بــا بیان اینکه در برجام به جنگ آشــکار 
اقتصادی توجه شد، اما به جنگ پنهان اقتصادی آمریکا 
هیچ توجهی نشد، گفت: در کنار دیپلمات ها و مسئولان 
سازمان انرژی اتمی که مذاکرات برجام را انجام می دادند، 
یک تیم اقتصادی قوی نداشــتیم که تحرکات پنهان 
اقتصادی آمریــکا را رصد کند؛ اگر در برجام ده پانزده 
حکم درباره وزارت خزانه داری آمریکا می نوشتیم، امروز 
بسیاری از مشکلات را در مسیر اجرای برجام نداشتیم.

رضایی در بخش پایانی سخنانش خاطرنشان کرد: 
ما در اقتصاد مقاومتی نیز برای مقابله با جنگ اقتصادی 
آمریکا راهکار داریم؛ ما باید اقدامات دشمن را رصد و با 
آن مقابله کنیم تا آمریکایی ها بفهمند که باید از اقدامات 

خود دست بردارند.
 FATF ســردار جلالی: قراردادهای پالرمو و

اشراف اطلاعاتی دشمن را بر ما 
صددرصد می کند

رئیس  ســازمان پدافند غیرعامل گفت: انتظار ما از 
دانشگاه ها این است که به موضوع جنگ اقتصادی وارد 

شوند و سناریوهای دفاع و هجوم را تبیین کنند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، سردار غلامرضا 
جلالی در همایش تبیین ابعاد تهاجم اقتصادی علیه ملت 
ایران که در دانشگاه امام حسین)ع( برگزار شد، اظهار 
داشــت: مقام معظم رهبری جنگ اقتصادی را دیدند و 
با ابلاغ سیاســت های اقتصاد مقاومتی راه مقابله با آن 
 را نشــان دادند، اما متاســفانه برخی ها به آن بی توجه 

هستند.
وی گفت: دانشــگاه های ما به دلیل عقب ماندگی 
در علوم اقتصادی جا مانده اند. انتظار ما از دانشــگاه ها 

این اســت که به موضوع جنگ اقتصادی وارد شوند و 
سناریوهای دفاع و هجوم را تبیین کنند. ما  باید تعریف 
جدیدی از جنــگ در اقتصاد را ایجاد کنیم، زمانی که 
قرارداد FATF امضا شــد، نیروهای انقلاب همه فریاد 
زدند که این ابزار جنگ اقتصادی است. در گذشته جنگ 
اقتصادی با نیروی نظامی بود؛ یعنی نیروی نظامی وارد 
می شــد ولی هدف اماکن اقتصــادی بود؛ اما امروز این 
جنگ تغییر کرده، در جنگ امروز نتیجه جنگ اقتصادی، 

سیاسی خواهد بود اما ابزار و هدف اقتصادی است.
رئیس پدافند غیرعامل اظهار داشت: جنگ اقتصادی 
مولفه های مختلفــی دارد که یکــی از مهم ترین های 
آن اشــراف اطلاعاتی و پایش آن است. بعُد دیگر جنگ 
اقتصادی روابط بین الملل است و اکثر سفرهای خارجی 

کشورها در این زمینه است.
سردار جلالی تأکید کرد: افزون بر اشراف اطلاعاتی، 
تحریم هم از دیگر ابزارهای جنگ اقتصادی اســت که 
نمونه بارز آن قانون کاتســا است. تحریم کاتسا ناظر بر 
این موضوع است که جهت تحریم ها از دولت به سمت 

شرکت ها و افراد بازگشته است.
وی خاطرنشان کرد: دولت در حال حاضر قراردادهایی 

چون پالرمو و FATF را امضا کرد، اما باید بداند که این 
کار موجــب می شود اشــراف اطلاعاتی دشــمن بر ما 
صددرصد شود. ما باید مفهوم جنگ اقتصادی را متوجه 
شویم و یک طرح دفاعی اقتصادی برای آن ایجاد کنیم. 
ما باید از محل هایی که آســیب پذیر هستیم و دشمن 
بــر آن تمرکز کرده خارج شــویم، در کنار این موضوع 
بایــد چند اقدام داخلی نیز انجام دهیم که یکی از آنها 
مقابله با تحریم های داخلی است. ما باید فساد اقتصادی 
را از بیــن ببریم تا بتوانیم با جنــگ اقتصادی مقابله 
 کنیم افزون بر ایــن کار، باید نظام بانکی را نیز اصلاح 

کنیم.
رئیس پدافنــد غیرعامل گفت: در این حوزه باید به 
داخل کشور نگاه کنیم و نباید به خارج از کشور توجه 
کنیم، چرا که طرح های خارجی برای بر هم زدن اقتصاد 
ایران است. ما باید یک سری تحریم های آگاهانه را علیه 
کالاهای خارجــی ایجاد کنیم و در مواردی که تحریم 
هستیم نگاه را به داخل کشور برگردانیم گواه این موضوع 
برنامه موشــکی اســت که ما در این حوزه توانستیم با 
تلاش و پشتکار، خود را بسازیم و باید در سایر حوزه ها 

به آن توجه کنیم.

محسن رضایی:

بخش خصوصی پس از برجام هیچ تکانی نخورده است

با حضور ســردار سلامی، سردار  طی مراسمی 
روح الله نوری به عنوان جانشین فرمانده نیروی زمینی 
سپاه معرفی شد و از عملکرد سردار عراقی تقدیر شد.
ســردار حسین ســلامی جانشــین فرمانده کل سپاه 
پاســداران انقلاب اسلامی، طی سخنانی در مراسم تودیع و 
معارفه جانشین فرمانده نیروی زمینی با بیان اینکه نیروی 
زمینی ســپاه در مرکز تحولات قــرار دارد و هرگز از مرکز 
اولویت های ما خارج نخواهد شد گفت: همه می دانیم توان 
هوایی و موشکی قابلیت بالایی دارد اما نقش محوری اقتدار 
تعیین کننده که ضامن بقای نظام ما و ســایر نظام هاست 
قدرت زمینی اســت. جانشین فرمانده سپاه با بیان اینکه تا 
زمانی که یک نظام تصویری از یک اقتدار مسلط ایجاد نکند 
به امنیت نمی رســد، گفت: نیروی زمینی سپاه بدون اغراق 
توانسته نقش اقتدار را ترسیم کند. وقتی این نیرو قادر است 
پشت سر هم با انواع مختلف عملیات های تهاجمی و دفاعی 
بــا هر تهدیدی مقابله کند، مثلا اگر قرار اســت در جنوب 
شرق چند عملیات انتحاری صورت بگیرد همه آنها را خنثی 

می کند، این همان نقش اقتدار است.

وی ادامه داد: نیروی زمینی سپاه در شمالغرب و شمال 
شرق و در سرزمین های دیگر مثل سوریه هم این اقتدار را 

نشان داده و با سرشاخه های عمل دشمن می جنگد.
جانشین فرمانده سپاه گفت: وقتی نیروی زمینی موفق 
می شود سیاست های دشمنان با شکست مواجه کرده و عامل 
بازدارندگی باشد و وقتی حجم تهدیدات کاهش پیدا می کند، 

به خاطر ماهیت اقدامات نزسا است.
سلامی خاطرنشــان کرد: میدان جنگ نیروی زمینی، 

چهار راهی اســت که در آن سیاســت آمریکا و اسرائیل و 
اروپا و برخی از کشورهای منطقه مثل عربستان وجود دارد 

و کار بزرگی است.
ســلامی افزود: در آینده نزدیک، افتتاح بیش از 4 هزار 
پروژه محرومیت زدایی توسط نیروی زمینی را خواهیم داشت 
که با نیت خدمت بوده اما تاثیر مستقیمی نیز بر امنیت دارد.
وی تصریح کرد: وقتی ایران امن است مثل این است که 
در قلب آتش گلستان درست کرده ایم و این با امنیت کشوری 

مثل سوییس و سوئد که تهدیدی ندارند، فرق می کند.
جانشــین فرمانــده ســپاه در بخــش دیگــری از 
ســخنان خود گفــت: وقتــی تروریســت ها وارد مجلس 
شــدند، نیروی زمینی ســپاه بــود که حرف آخــر را زد 
و در کمک رســانی بــه زلزلــه زدگان و برقــراری امنیت 
 در غرب و شــرق کشــور، عملکرد این نیــرو مایه افتخار 
است. وی همچنین ضمن تقدیر از عملکرد سردار عراقی در 
جانشــینی فرمانده نیروی زمینی سپاه گفت: سردار عراقی 
را همه می شناسیم. او از فرماندهان عاشورایی دفاع مقدس 
و بعد از آن هســتند و سردار ســلیمانی از ایشان به عنوان 

فرماندهی لایق یاد می کند.
در این مراســم همچنین ســردار سرلشکر محمدعلی 
جعفری فرمانده کل ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی، طی 
حکمی سردار روح الله نوری را به جانشینی فرماندهی نیروی 
زمینی منصوب کرد. سردار نوری پیش از این فرماندهی سپاه 
ثــارالله کرمان و فرماندهی قرارگاه مدینه ســپاه را برعهده 
داشته و در مسئولیت جدید جایگزین سردار عبدالله عراقی 

شده است.

با تقدیر از عملکرد سردار عراقی

سردار نوری جانشین فرمانده نیروی زمینی سپاه شد

رئیس  مجلس شــورای اســلامی گفت: در 
افغانستان 400 لابراتوار برای تولید هروئین وجود 
دارد. بیشــترین مواد مصرفی خطرناک در دنیا 
هروئین اســت آیا ناتو نمی تواند این لابراتوارها 
را بمباران کند؟ چطور ناتو مراســم عروسی در 
افغانستان را بمباران می کند اما لابراتوارهایی که 

مشخصات دارند را نمی تواند؟
علی لاریجانی در کنفرانــس بین المللی مبارزه با 
مواد مخدر در روســیه تصریح کرد: بــا آقای لاوروف 
موافق هستم و کسانی که فکر می کنند اگر مسئله مواد 
مخدر را در دنیا عادی سازی کنیم مشکل حل می شود، 
مسیری را طی می کنند که نتیجه از وضعیت فعلی هم 

بدتر خواهد شد.
وی در تشریح عملکرد ناتو در افغانستان برای مبارزه 
بــا مواد مخدر، گفت: حجم زیــادی از مواد مخدر در 
افغانستان تولید می شود و در سال 2017 به 9هزار تن 
رسیده در حالی که در سال 2008، 200 تن بوده است. 
ظرف 16 سال به 9 هزار تن رسیده است. آیا وقتی ناتو 
در سال 2001 به افغانستان رفت 2 هدف اعلام نکرده 
بود؟ هدف ابتدایی مبارزه با تروریســت در افغانستان 

اســت و هدف دوم مبارزه با مــواد مخدر اعلام کرده 
چه شد؟ در مسئله تروریست که زادوولد تروریست ها 
افزایش پیدا کرده، نه تنها در افغانستان بلکه در عراق، 
سوریه و یمن. موادمخدر نیز از 200 تن به 9 هزار تن، 

پس ناتو چه کار می کند و برای چه به افغانستان رفت؟
لاریجانی اظهار داشــت: آیا اروپا ســهم خود را در 
مبارزه با مواد مخدر می دهد یا گردن کشورهای دیگر 
منطقه گذاشته اســت؟ مگر ناتو در افغانستان مستقر 

نیســت چرا تجهیزات و امکانات کافی برای مبارزه با 
مواد مخدر نمی دهد؟ به گزارش فارس، رئیس  مجلس 
شورای اســلامی همچنین گفت: در افغانستان 400 
لابراتوار بــرای تولید هروئین وجود دارد. بیشــترین 
مواد مصرفی خطرناک در دنیا هروئین اســت آیا ناتو 
نمی تواند این لابراتوارهــا را بمباران کند؟ چطور ناتو 
مراســم عروسی در افغانســتان را بمباران می کند اما 
لابراتوارهایی که مشــخصات دارنــد را نمی تواند؟ وی 
خاطرنشان کرد: دولت افغانستان می گوید توانایی کافی 
برای مبارزه با مواد مخدر ندارد، تلاش می کند اما باید 
 کشــورهایی را که در افغانستان مستقر هستند به کار 

گرفت. 
لاریجانی ابراز داشت: ما در جمهوری اسلامی قوانین 
روشنی برای مواد مخدر داریم و بیش از 4 هزار نفر در 
زمینه مبارزه با مواد مخدر به شهادت رسیده اند. سازمان 
ملل اعلام کرده است که درصد کشفیات مواد مخدر از 
سوی نیروی انتظامی ایران حدود 80 درصد بوده است 
که ســهم زیادی در دنیا دارد، بنابراین باید در زمینه 
تجهیزات و امکانات دیگری که بشود مبارزه را گسترده 

کرد، به نیروی انتظامی کمک شود.

لاریجانی در کنفرانس بین المللی مبارزه با مواد مخدر در روسیه:

ناتو مراسم عروسی را در افغانستان بمباران می کند 
اما از لابراتوارهای تولید هروئین می گذرد

رئیس  مجلس اعلای اسلامی عراق ضمن رد 
دخالت های مقامات غربــی در امور داخلی این 
کشور گفت: اگر نیروهای فداکار مقاومت مردمی 
در عراق نبود، تروریســت های داعش اکنون در 

قلب پاریس خیمه زده بودند.
به گزارش فارس، علی شمخانی، نماینده رهبر معظم 
انقلاب و دبیر شورای عالی امنیت ملی در دیدار شیخ 
همام الحمودی رئیس  مجلس اعلای اســلامی عراق و 
نایب رئیس پارلمان این کشور، همصدایی رئیس جمهور 

یک کشور غربی با رژیم صهیونیستی و تاکید بر انحلال 
حشدالشعبی را نشــان دهنده تدارک توطئه ای جدید 
برای بازگشــت ناامنی و تروریسم به منطقه ذکر کرد 
و اظهار داشــت: مطمئنیم هوشمندی مسئولان عراق 
و به ویــژه نمایندگان پارلمان این کشــور اجازه به ثمر 
نشستن توطئه بیگانگان برای لطمه زدن به انسجام و 
امنیت داخلی این کشــور را نمی دهد و به طور قطع با 

این فتنه ها مقابله خواهد شد.
وی افــزود: بخش مهمــی از بحران های منطقه با 

هدایت و طراحی آمریکا و رژیم صهیونیستی و با هدف 
حفظ امنیت حاکمان کودک کش تل آویو و فروش بیشتر 
تســلیحات نظامی شــکل می گیرد، لیکن مردم عراق 
ثابت کردند امنیت خریدنی نیست و به جای اعتماد به 
قدرت های خارجی با اتکا به خود و بسیج مردمی شکل 
گرفته براساس فتوای مرجعیت می توانند بر بزرگترین 

تهدیدات امنیتی فائق شده و به پیروزی دست یابند.
شیخ همام الحمودی رئیس  مجلس اعلای اسلامی 
عــراق نیز در ایــن دیدار با تقدیر از نقش ارزشــمند 

جمهــوری اســلامی ایــران در مبارزه بــا گروه های 
تروریســتی در عراق و منطقه، تاکید کرد: ما علیرغم 
مشــکلات اقتصادی و امنیتی پیروزی های زیادی به 
دســت آوردیم و این رونــد را با کمک متحدان واقعی 

خود ادامه خواهیم داد.
وی با رد دخالت های مقامات غربی در امور داخلی 
عراق، خاطرنشــان کرد: اگر نیروهای فداکار مقاومت 
مردمی در عراق نبودند، تروریســت های داعش اکنون 

در قلب پاریس خیمه زده بودند.

رئیس  مجلس اعلای اسلامی عراق در دیدار با شمخانی:

اگر نیروهای مقاومت مردمی در عراق نبودند، داعش در قلب پاریس خیمه زده بود


